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Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte)
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d. Billedanalyse (valgfag)

e. Rehabiliteringsteknologi (valgfag)
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Ad 1. Godkendelse af dagsorden

• Dagsorden blev godkendt. 

Ad 2. Velkommen til semestergruppemøde og generelle meddelelser

• Ingen meddelelser.  

Ad 3. Statusseminar

• Statusseminaret var rigtigt fint og de studerende synes, at det var godt, at semesterkoordinator var til 
stede. Semesterkoordinator kom med god feedback.

• Der var afsat tid nok til hver gruppe. 

• Statusseminarets placering på semesteret var fint. 

• En gruppe synes ikke, at der var nok fylde på rapporten. Gruppen efterspurgte mere tekst og fokuseret 
materiale. 

• Det var lidt vanskeligt at være opponent for en gruppe som havde en anden studieretning. 

Ad 4. Studiemiljø (f.eks. studiearbejdspladser, lokaler, bookingsystem, kommunikation med ansatte)

• Gulvvaskmaskinen larmer meget og er forstyrrende.

• De studerende undrer sig over, at der ligger halmballer rundt omkring på udendørsarealerne. 
Studiesekretæren har undersøgt hvorfor de ligger der, men har ikke fået svar da det er regionen som 
står for udvendigt vedligehold. 

• Det er fedt, at der laves udstillinger på campus. Det giver mere liv. 

• Der blev efterspurgt flere bænke udenfor.
Studiesekretæren sender ønsket videre og de studerende blev opfordret til at skrive sådanne ønsker i 
semesterevalueringen.

• Der er stadig koldt i det åbne studiemiljø og en studerende foreslog, at man kunne placere puder og 
tæpper rundt omkring i kurve i det åbne studiemiljø. 
Studiesekretæren sender ønsket videre og de studerende blev opfordret til at skrive sådanne ønsker i 
semesterevalueringen.

• Kommunikation med ansatte fungerer godt.

• Flere af de studerende oplever, at andre grupper ikke rydder op efter sig selv når de har benyttet grup-
perum. Man kan ofte møde ind til et rum der mangler tuscher, tavlevisker o.lign. eller borde og stole 
som ikke er sat på plads efter en omrokering. Kan man sætte skilte op i grupperummene om, at man 
skal rydde op inden man forlader lokalet og at tuscher o.lign. skal blive i lokalet. 

• Studiesekretæren opfordrede de studerende til at smide tuscher der ikke virker i skraldespanden. Drift-
teamet går to gange om året en runde på campus hvor de bl.a. fylder nye tuscher op. Hvis der ligger 
tuscher i et grupperum går drift-teamet ud fra, at disse virker og dermed bliver de ikke skiftet. 
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Ad 5. Kursusevaluering

a. Generelt 

• Dygtige forelæsere som er gode til hyppigt at komme rundt til opgaveregning. 

• Kurserne komplimenterer hinanden godt.

b. Machine Learning

•  Måden forelæsningerne er struktureret på fungerer rigtigt godt (de har forelæsning og laver efterføl-
gende opgaver. Efter opgaverne mødes de til forelæsning igen og laver efterfølgende opgaver igen)

• De studerende vil hellere have et færdig datasæt så de kan fokusere på stoffet i undervisningen fremfor 
at lave databehandling. 

• De studerende oplever, at opgaverne er blevet bedre.

c. Fysiologisk Modellering

• Det fungerer rigtigt godt med workshops.

• Der er gode undervisere på kurset, men det er et svært kursus.

• De studerende mangler information ift. eksamen og portfolio. De studerende tager fat i kursusansvarlig. 

• De er begyndt at få en bedre ide om hvad kurset handler om.

• De studerende oplever, at der er blevet skrut ned for mængden af opgaver. 

• Underviser er begyndt at lave opgaveopsamlinger hvilket er virkelig godt. Det er nogle gode opsamlin-
ger om metode og resultater.

• De studerende nævnte, at de under opgaveregning skulle bruge et program (AnyBody) som ikke vir-
kede til MacBook. Det var ikke et kæmpe problem da det kunne skulle bruges til 2 opgaver. Men skal 
det bruges til flere bliver det et problem. 

d. Billedanalyse (valgfag)

• Det er godt, at der i undervisers slides står, hvilke funktioner man skal bruge i MATLAB til de forskellige 
opgaver.

• De studerende synes, at underviserne skal lægge sig fast på et program – MATLAB eller Python. 

• De studerende er godt tilfreds med kurset og de synes, at det fungerer godt.

e. Rehabiliteringsteknologi (valgfag)

• De studerende synes, at det er virkelig godt, at der er kommet casearbejde. Det er spændende at få 
mulighed for at anvende det, man er blevet undervist i.

• De studerende kunne godt tænke sig flere og mindre cases. Der kan gå lang tid fra de modtager under-
visning til de prøver kræfter med det i en case.

• Det var spændende at være i laboratorie og fedt at se alle de ting man er blevet undervist i. Dog var det 
ærgerligt, at man ikke selv fik ”fingrene i det”. De studerende skulle mest lytte og kigge.
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Ad 6. Projektevaluering

• De grupper der var til stede fortalte, at de alle er godt i gang med projektet og alle har god kommunika-
tion med vejleder. 

Ad 7. Eventuelt

• Maden i kantinen er god, men ofte er der ikke nok mad og man kan risikere at gå tomhændet derfra al-
lerede kl. 12.00. 
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